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شیخ نعیم قاسم:

اگر استواری رزمندگان مقاومت نبود، اسرائیل به بیروت میرسید

دبیرکل حزبالله لبنان با اشاره به اینکه حزبالله مانع ورود رژیم صهیونیستی به «خاورمیانه جدید» از دروازه لبنان شد،

گفت:

دبیرکل حزب الله لبنان با اشاره به اینکه حزب الله مانع ورود رژیم صهیونیستی به «خاورمیانه جدید» از دروازه لبنان شد، گفت: اگر
استواری رزمندگان مقاومت نبود، اسرائیل به بیروت می رسید و شهرک سازی و اسکان شهرک نشینان را آغاز می کرد.

به گزارش ایسنا، شیخ «نعیم قاسم» دبیرکل حزب الله لبنان شنبه شب در مورد تحولات منطقه از جمله سوریه سخنرانی کرد.
وی تصریح کرد: ما انتظار داشتیم هر لحظه تجاوز اسرائیل به لبنان رخ دهد، اما زمان آن را نمی دانستیم که قبل یا بعد از طوفان

الاقصی صورت می گیرد.
دبیرکل حزب الله لبنان افزود: دشمن می خواهد هر مقاومتی را که مانع پروژه توسعه طلبانه آن در سراسر منطقه می شود، از

بین ببرد.
وی ادامه داد: هدف جنایات اسرائیل شکستن مقاومت بود بدون اینکه موفق شود و این جنایات یک دستاورد نیست.

شیخ نعیم قاسم اضافه کرد: دشمن متوجه شد که رویارویی با حزب الله چشم اندازی ندارد و به پیروزی نمی رسد، به همین
دلیل به توافق آتش بس متوسل شد.

وی ادامه داد: آنچه دشمن را به پیشنهاد آتش بس به ما متوسل کرد سه عامل استواری رزمندگان مقاومت، خون شهدا و مهمتر
از همه خون سید حسن نصرالله بود که انگیزه زیادی به رزمندگان مقاومت داد.

دبیرکل حزب الله تأکید کرد ما پیروز شدیم زیرا مانع از دستیابی دشمن به هدف خود یعنی از بین بردن مقاومت شدیم و شهرک
نشینان را آواره کردیم.

شیخ نعیم قاسم اضافه کرد: دشمن دریافت جنگ با حزب الله چشم اندازی ندارد و به همین دلیل به توافق آتش بس تن داد.
وی افزود: ما پیروز شدیم زیرا مانع از دستیابی دشمن به هدف خود یعنی از بین بردن مقاومت شدیم و شهرک نشینان را آواره

کردیم.
دبیرکل حزب الله لبنان گفت: دشمن می خواهد هر مقاومتی را که مانع پروژه توسعه طلبانه آن در سراسر منطقه می شود، نابود

کند.
وی ادامه داد: تجاوز اسرائیل به لبنان ربطی به حمایت ما از غزه ندارد، بلکه ربطی به پروژه توسعه طلبی اسرائیل دارد.

شیخ نعیم قاسم تصریح کرد: توافق برای توقف تجاوزات است نه پایان دادن به مقاومت.
وی اضافه کرد: ما در برابر صدها نقض اسرائیل صبر کرده ایم تا به اجرای توافق کمک کنیم و مانعی در برابر آن نشویم و طرف های

ذی ربط را در برابر مسئولیتشان قرار دهیم.
شیخ نعیم قاسم تأکید کرد فلسطین تکیه گاه آزادسازی این منطقه است، زیرا اسرائیل تجاوزات خود به آن را نقطه اتکای برای

اشغال منطقه می داند.
شیخ نعیم قاسم خاطرنشان کرد: مقاومت حزب الله با ایمان و آمادگی ادامه دارد و فداکاری ها مسئولیت ما را در مقابله با

دشمنی که تنها با مقاومت مهار می شود، افزایش می دهد.
وی در ادامه گفت: اگر استواری رزمندگان مقاومت نبود، اسرائیل به بیروت می رسید و در مراحل بعدی شهرک سازی و اسکان

شهرک نشینان را آغاز می کرد.
شیخ نعیم قاسم اضافه کرد: دشمن به بهانه اقدامات پیشگیرانه و ترس از آینده، تحت حمایت آمریکا همه تجهیزات ارتش سوریه

را نابود کرد و می خواهند منطقه را از بین ببرد.
دبیرکل حزب الله در پایان گفت: حزب الله، قوی و در حال بهبود است و مقاومت ادامه دارد، و هرکس به اسرائیل تکیه کند، با

شکست مواجه می شود.
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